
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 8 LUTEGO 2023 r. 

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 7 grudnia  

2022 r. 

3. Podjęcie uchwał: 

Nr 115/23 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i rozliczenia budżetu za rok 

2022. 

Nr 116/23 – w sprawie pozytywnego zaopiniowania Planu rzeczowo – finansowego na rok 2023. 

Nr 117/23 – w sprawie zaopiniowania terminarza posiedzeń oraz harmonogramu dyżurów do 

końca 2023 roku. 

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Zebranie prawomocne 

stan osobowy na godzinę 18:00 – 9 Radnych obecnych – 6 Radnych nieobecnych 

stan osobowy na godzinę 18:17 – 10 Radnych obecnych – 5 Radnych nieobecnych 

stan osobowy na godzinę 18:33 – 11 Radnych obecnych – 4 Radnych nieobecnych 

Nie wpłynął żaden wniosek w sprawie zmian do porządku obrad. 

Ad. 2 

Protokół z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 7 grudnia 2022 r. przyjęto ilością głosów: 

ZA: 7   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 2 

Ad.  3 

Podjęto uchwały: 

Nr 115/23 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i rozliczenia budżetu za rok 2022 

ilością głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 116/23 – w sprawie pozytywnego zaopiniowania Planu rzeczowo – finansowego na rok 2023 ilością 

głosów: 

ZA: 10   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 1 

Nr 117/23 – w sprawie zaopiniowania terminarza posiedzeń oraz harmonogramu dyżurów do końca 

2023 roku ilością głosów: 

ZA: 11   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

 

 

 

 



Ad. 4 

Sprawy różne dotyczyły: 

• Członkowie Zarządu: Przewodniczący, Sekretarz i Skarbnik poinformowali obecnych na 

zebraniu Radnych o rezygnacji z pobierania diet w 2023 r. z powodu ograniczenia budżetu Rady 

Osiedla przez Radę Miasta. 

• Odczytano pismo Dyrektora Domu Kultury Klub Skolwin dostarczone przez Radną Agnieszkę 

Dukat. Pismo dotyczyło wsparcia finansowego dla aktywności organizowanych przez Domu 

Kultury. W toku dyskusji zdecydowano o konieczności doprecyzowania przez Pana Dyrektora 

poszczególnych kwot wsparcia i ich przeznaczenia. Przewodniczący poprosił Radnych aby 

zastanowili się nad innymi propozycjami przeznaczenia budżetu Rady Osiedla. 

• Przewodniczący zdał relację z posiedzenia Komisji Inicjatyw Społecznych, Sportu i Młodzieży w 

sprawie budżetu Rad Osiedli, w którym brał udział. 

• Podczas posiedzenia poruszono temat konsultacji społecznych dla mieszkańców Gminy Police 

w sprawie przebiegu tzw. obwodnicy Polic. Sekretarz poinformował Radnych o piśmie w tej 

sprawie złożonym do Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

• Rozmawiano także o miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Skolwin – 

Kamienna, nad którym rozpoczęto prace. 

Protokół sporządził 

Paweł Komar 

Sekretarz Rady Osiedla Skolwin 


